
 

COMPLAINT AND APPEAL FORM 
 
A complaint/appeal is a formal notification of disagreement with a validation 
decision or a request for review of the conformity assessment decision made by 
GREEN BRANDS Organisation GmbH. 
 
It is a formal expression of dissatisfaction by a person or an organization or 
company regarding the conduct of an employee of GREEN BRANDS 
Organisation, the methodology of GREEN BRANDS Organisation, or a  
service which is contractually the responsibility of GREEN BRANDS 
Organisation and was performed by a company commissioned by it, and which 
requires a response. 
 

Type ☐ Objection        ☐ Complaint   ☐ Concern 
Section ☐ Organisation  ☐ Handling  ☐ Validation 
Date  
Name of 
organisation/company 

 

Name of contact 
person 

 

Phone  
Email  
Description 
Please describe your objection/complaint/concern in as much detail as possible (who, what, 
where, when) and provide all necessary documentation if applicable. 
 
 
 
 
 
 

Evidence 
Please explain, using evidence relating to the objection/complaint/concern, if 
applicable/available. 

 

 



 

BESCHWERDE UND EINSPRUCH-FORMULAR 
 
Eine Beschwerde / ein Einspruch ist eine förmliche Mitteilung über die 
Nichtübereinstimmung einer Validierungs-Entscheidung oder ein Antrag auf 
Überprüfung der Konformitätsbewertungsentscheidung, die durch die GREEN 
BRANDS Organisation GmbH getroffen wurde. Es ist ein formeller Ausdruck 
der Unzufriedenheit durch eine Person oder eine Organisation bzw. 
Unternehmen, die sich auf das Verhalten eines Mitarbeiters der GREEN 
BRANDS Organisation, die Methodik der GREEN BRANDS Organisation oder 
einer Serviceleistung, die vertraglich unter der Verantwortung der GREEN 
BRANDS Organisation liegt und durch ein von ihr beauftragtes Unternehmen 
durchgeführt wurde und einer Antwort bedarf. 
 

Art ☐ Einspruch        ☐ Beschwerde   ☐ Anliegen 
Bereich ☐ Organisation  ☐ Handling  ☐ Validierung 
Datum  
Name der 
Organisation/ 
Unternehmen 

 

Name Ansprechperson  

Telefon  
E-Mail  
Beschreibung 
Bitte beschreiben Sie Ihren Einspruch / Beschwerde / Anliegen so weit wie möglich ("wer, 
was, wo, wann") und legen Sie gegebenenfalls alle erforderlichen Unterlagen zur Verfügung 
 
 
 
 
 

Nachweis 
Bitte erläutern Sie anhand von Nachweisen zu dem Einspruch /  Beschwerde / Anliegen an, 
wenn zutreffen / vorhanden  

 


